
OBČINSKI KOMITE ZMS USTANOVLJEN

V velikJ dvorani občinske skupšcine je bila 16. decembra usta-
novljena konferenca nove občinske konference Zveze mladine naše
občine. Ustanovitve se je udeležilo veliko mladih iz delovnih orga-
nizacij, aktivov in klubov. Konferenci je prisostvoval tudi predsed-
nik naše občinske skupščine Polde Maček, sekretar SZDL in ZK,
mestna konferenca ZMS in Mika Verbič, članica predsedstva RK
ZMS.

Po izvolitvi organov konference
sta podala predsednik bivše terenske
konference Moste in predsednik
iniciativnega odbora za ustano»itev
nove občinske organizacije svoja
poročlla, ki so bila za prisotne zado-
voljiva; zataknilo se je pri finanč-
nem poročilu TK Moste, kajti to ni
bilo dokončno urejeno in tudi denar
vsem prizadetim še ni bil izplačan.
Tako bodo člane predsedstva TK
Moste razrešili šele, ko bodo le-ti
dokončani svoje delo in uredili fi-
nančno poslovanje.

V uvodnem govoru Zvoneta
Cveka smo poslušali razloge, ki so
terjali ponovno ustanovitev tega
pred tremi leti ukinjenega občin-
skega foruma. Predvsem se je čutila
zelo velika vrzel v oiganiziranosti
mladih v občini, saj so bili dobro
organizirani le aktivi po šolali,med-
tem ko je delo aktivov po delovnih
organizacijah vse prevee zamrlo. Se-
veda ne v vseh, delavnost pa se je
porazgubila kai v več kot polovita
aktivih, tako da bo imela nova kon-
ference že samo s prebujanjem ,,za-
spanih" veliko dela. Tudi teren je bil
prepuščen bolj samemu sebi, tako
da so klubi iskali pomoč drugje.
kajti Zveza mladine jim je ptemalo
nudila. Eden izmed sklepov konte-
rence je, da se v krajevnih skupno-
stih ustanove mladinski aktivi.

Na področjih, kjei so klubi že
oiganizirani, bo delo vsekakor lažje.
Problem socialne diferenciacije in
odtujevanja ZK od delavskega raz-
reda sta problema, kjer morata tako
ZK kot ZM iti v skupno akcijo. Ne
le to, več različnih poti skupncga
sodelovanja je na konfeienci nakaza)
sekretar občinskega komiteja ZK
Franc Rejc. Mladi se moramo tudi
bojevati za mesta v vseh družbeno-
političnih organizacijah na terenu.
Imeti moramo svoje odbornike v
občinski in mestni skupščini; prav je
tudi, da so v republiški in zvezni
skupščtni mladi ljudje, ki zagovar-

jajo hotenja mladih. To so besede
predsednika mestne konfeience
ZMS Boga Šesta.

F.den pomembnih sklepov konfe-
rence je skupno v ZK prav gotovo
tudi ustanovitev aktivamladih ko-
munistov v občini. V Šiški en tak
aktiv že obstaja in beleži lepe rezul-
tate.

Mlade Moščane pa je treba tudi
pograjati, kajti nekateri so se vedli
tako, kot da sploh nimajo proble-
mov v aktivih, kjer delajo. Ni bilo
diskusij mladih neposredno iz akti-
vov in klubov, veliko mladih iz moč-
nih organizacij (npr. DK Kajuh) pa
sploh ni bilo na konferenci.

Novi predsednik je postal Zvone
Cvek, sekretar oiganizacije pa Janez
Lah. Oba sta študenta in bosta sku-
paj s še trinajstimi člani predsedstva
obfiinske konference Zveze mladine
Moste-Polje pričela z delom,ki ga je
zelo veliko, kar takoj.
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